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Protokół Nr XXXIII.2020 

z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 3 sierpnia 2020 roku 

 

Obrady rozpoczęto 3 sierpnia 2020 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:05 

tego samego dnia. Odbyło się na Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  w Drezdenku. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki dokonał otwarcia XXXIII sesji Rady 

Miejskiej. Poinformował jednocześnie, że sesja została zwołana zgodnie                          

z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

2020.713) na wniosek Burmistrza Drezdenka Karoliny Piotrowskiej (pismo stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Powitał Burmistrz Drezdenka  

K. Piotrowską, Skarbnika Gminy A. Lachowicz, Sekretarza Gminy W. Sawickiego 

oraz radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu, lista obecności gości stanowi załącznik 2a do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący RM poinformował, że na sali obecnych jest 13 radnych, więc                     

Rada Miejska będzie mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odczytał porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Stanowisko Nr 5 Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie zmiany zapisów Strategii 

Rozwoju Województwa Lubuskiego 2030 w obszarze tzw. „małych ZIT-ów                         

i RLKS”. 

4. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Drezdenku do prowadzenia postępowania w sprawach 

przyznawania świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym – druk nr 

182/20. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2020 rok – druk nr 183/20. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2020-2025 – druk nr 184/20. 

7. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Drezdenka – druk 185/20. 

8. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Radny D. Matela-Libera złożył wniosek formalny o ogłoszenie przerwy w obradach                   

i wyjazd radnych oraz Pani Burmistrz na stadion miejski, celem oględzin zalanej po 

dzisiejszej ulewie szatni. 

Głosowanie w sprawie: wniosku formalnego radnego D. Matela-Libera o przerwę                 

w obradach sesji i przejazd radnych i burmistrza na stadion miejski w Drezdenku 

celem oględzin. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Damian Matela-Libera, 

Elżbieta Turostowska. 

Przeciw (6) 

Karolina Kozicka, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Sylwia Słomińska, Mariusz 

Suchecki, Tomasz Walczak. 

Wstrzymuję się ( 2) 

Łukasz Kołwzan, Paulina Pieluszczak-Suchodolska. 

NIEOBECNI (2) 

Michał Czekajło, Dariusz Krysa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Suchecki poinformował, że wniosek 

formalny nie został przyjęty. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wniosła trzy poprawki do porządku obrad:  

1. usunięcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Drezdenka – druk nr 185/20, ze względu na zbyt późne 

dostarczenie radnym projektu, 

2.  ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy budynku wpisanym 

do Gminnej Ewidencji Zabytków, położonym na terenie miasta Drezdenko, 

niestanowiącym wyłącznej własności Gminy – druk nr 186/20, 
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3. ujęcie w porządku obrad sprawozdania z działalności Burmistrza za okres 

ostatnich trzech miesięcy. 

Radni jednogłośnie przyjęli poprawki do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady miejskiej M. Suchecki ogłosił 10-minutową przerwę. 

Porządek obrad, po poprawkach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Stanowisko Nr 5 Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie zmiany zapisów Strategii 

Rozwoju Województwa Lubuskiego 2030 w obszarze tzw. „małych ZIT-ów                          

i RLKS”. 

4. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Drezdenku do prowadzenia postępowania w sprawach 

przyznawania świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym – druk nr 

182/20. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2020 rok – druk nr 183/20. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2020-2025 – druk nr 184/20. 

7. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Drezdenka – druk 185/20. – projekt stanowi załącznik nr 10. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i 

roboty budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków, 

położonym na terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym wyłącznej własności 

Gminy – druk nr 186/20. 

9. Sprawozdanie z działalności burmistrza za okres ostatnich trzech miesięcy. 

10. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że skoro wniosek formalny radnego D. Matela-Libera 

nie został przyjęty, radni powinni obejrzeć zdjęcia wykonane przez radnego               

w dniu dzisiejszym. Przedstawiają one szatnię na stadionie po kolejnym zalaniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki stwierdził, że pod koniec obrad,                          

po otrzymaniu materiału, udostępni go radnym. 

 

Ad. 3.  

Stanowisko Nr 5 Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie zmiany zapisów 

Strategii Rozwoju Województwa Lubuskiego 2030 w obszarze tzw. „małych ZIT-

ów i RLKS”. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że jesteśmy w momencie,                      

w którym Zarząd Województwa Lubuskiego musi przyjąć strategię rozwoju na kolejne 

dziesięć lat. Strategia Województwa Lubuskiego 2030 przewiduje zintegrowane 

inwestycje terytorialne (ZIT) oraz miejskie obszary funkcjonalne (MOF). Włodarze 

małych gmin z naszego województwa uważają, że jeżeli zapisy projektu strategii się 

nie zmienią, to małe gminy bardzo na tym stracą. W projekcie strategii premiowane 

są duże miasta. Oprócz startowania w konkursach o pozyskanie środków w ZIT-ach, 
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mają także wydzielone środki przeznaczone tylko dla nich, które otrzymają bez 

konkursu. Czyli mogą pozyskiwać środki dwukrotnie. Jest to krzywdzące dla małych 

samorządów. Jako burmistrz Drezdenka, wraz z innymi włodarzami małych gmin                     

z powiatu strzelecko-drezdeneckiego chcielibyśmy wskazać na ten problem, na 

pomijanie małych gmin w możliwości pozyskiwania środków na inwestycje. W tym 

celu prowadzone są rozmowy z wójtem Starego Kurowa, Zwierzynia, z burmistrzem 

Dobiegniewa oraz ze starostą naszego powiatu, aby stworzyć porozumienie 

terytorialne, żeby nasze małe gminy z północy województwa utworzyły taki mały ZIT. 

Wtedy moglibyśmy pozyskać te pule środków przeznaczonych na inwestycje,                        

z których moglibyśmy mieć pewne pieniądze, a ponadto móc startować                                 

w konkursach ZIT. Prace w sprawie porozumienia są już mocno zaawansowane i 

zaraz po jego podjęciu, radni zostaną o tym powiadomieni. 

Radny S. Dukaczewski  poprosił o małą zmianę stanowiska dotyczącą zapisu o „kilku 

istotnych drogach” na terenie Gminy Drezdenko. Zauważył, że radni Sejmiku niezbyt 

są zorientowani, jak wygląda dokładnie siatka dróg wojewódzki na terenie naszej 

gminy. Moglibyśmy zaznaczyć, że to jest aż między 60 a 100 km dróg. Dobrze byłoby 

wskazać radnym wojewódzkim dokładną ilość dróg wojewódzkich na naszym terenie. 

Mamy ich chyba najwięcej w województwie, biorąc pod uwagę podział na gminy. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska stwierdziła, że nie ma to takiego znaczenia, 

ponieważ idea stworzenia tego porozumienia dotyczy kwestii wspólnych, dla całego 

obszaru, na terenie którego to porozumienie by obowiązywało. Jeżeli chodzi o 

znajomość ilości dróg na terenie Gminy Drezdenko, w naszych wnioskach do 

budżetu, w naszych wnioskach do strategii rozwoju województwa lubuskiego, każda 

z dróg była kompleksowo opisana wraz z jej przebiegiem, jej wpływem na 

okolicznych mieszkańców, z jej powiązaniem z obwodnicą czy z koniecznością 

rozwoju inwestycyjnego. W wielu dokumentach staramy się tłumaczyć, które to są 

drogi i jak wyglądają. Nie widzi jednak problemu, aby to uszczegółowić. 

Radny A. Kołwzan zapytał, ile wniosków, ile uwag złożył Urząd Miejski w Drezdenku 

w ramach konsultacji tego projektu strategii na piśmie, do Zarządu Województwa. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że było ich na pewno kilkanaście. Jest                        

to obszerny dokument i może udostępnić tematy, jakie zostały przez Urząd Miejski                           

w Drezdenku zgłoszone w ramach konsultacji projektu strategii. Tematy dotyczyły 

głównie obwodnicy Drezdenka, stanu dróg wojewódzkich, zagrożenia 

przeciwpowodziowego, skanalizowania i zwodociągowania naszej gminy. Było tych 

wniosków naprawdę sporo.  

Rady A. Kołwzan stwierdził, że chętnie zapozna się z tymi wnioskami, ponieważ po 

przeglądnięciu strony Urzędu Marszałkowskiego, na której były wykazane wszystkie 

wnioski złożone w ramach konsultacji projektu strategii, nie widział żadnych 

wniosków naszej gminy. Ponadto zauważył, że na tej samej stronie istnieje 

informacja o rozpoczęciu procesu konsultacji strategii i zbieranie wniosków trwało do 

31 stycznia 2020r. Tak więc podjęcie przez Radę Miejską stanowiska w dniu 

dzisiejszym nie będzie miało dużego sensu.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zauważyła, że radny nie ma tutaj racji. Ostatnio 

odbyło się spotkanie włodarzy największych miast, przedstawicieli starostów a także 
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burmistrzów. W spotkaniu uczestniczyła Burmistrz Sylwia Leokadia Łaźniewska, jako 

członek Zarządu Gmin Województwa Lubuskiego i właśnie podczas tego spotkania 

był poruszany temat, którego dotyczy przedstawione stanowisko. To spotkanie było 

także impulsem do podjęcia stosownych działań. Impulsem była też niedawno 

podpisana przez samorząd Strzelec Kraj. deklaracja chęci współpracy w ramach 

miejskiego obszaru funkcjonalnego z miastem Gorzów Wlkp. Tak więc, dopóki 

strategia nie zostanie ostatecznie zatwierdzona, cały czas mamy szansę powalczyć        

o pewne rzeczy i powinniśmy wykorzystać każdą możliwość, aby jak najwięcej, przy 

kształtowaniu tej strategii, zyskać dla naszego samorządu. 

Radny A. Kołwzan pochwalił działania samorządu Strzelec Kraj. Jeżeli chodzi                      

o działania dotyczące ZIT-ów, jest ono bardzo dobre, tylko obawia się, że za późno 

podjęte. Ponadto zauważył, że dobry byłby lobbing wśród radnych wojewódzkich 

oraz posłów, bo jeśli jest to potrzebne, każdy z radnych naszej Rady Miejskiej może 

w ramach swoich środków pomóc. Można w tym celu zorganizować wewnętrzne 

spotkanie i omówić temat.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska stwierdziła, że nie do końca rozumie wypowiedź 

radnego. Na początku stwierdził, że wszystkie działania obecnie nie mają sensu,                    

a na koniec zadeklarował chęć pomocy. Natomiast, jeżeli radni uważają, że podjęcie 

tego stanowiska jest zasadne, wtedy każda pomoc będzie jak najbardziej potrzebna. 

Warto spróbować użyć wszystkich dostępnych instrumentów, aby móc powołać te 

małe ZIT-y, bo możemy na tym tylko zyskać. Jeżeli dojdzie do zawarcia tego 

porozumienia terytorialnego, będziemy występować siłą czterech samorządów, 

wspartą powiatem i jako ta piątka z pewnością lobbować na forum całego Sejmiku                  

o nasze potrzeby. 

Rady A. Kołwzan wyjaśnił, że wyraził swoje obawy co do terminu. Jeżeli chodzi                       

o chęć niesienia pomocy, jest to jasne, że musimy działać razem. Możemy się 

spotkać i porozmawiać, jeśli Burmistrz tego zechce. 

Głosowanie w sprawie: wydania pozytywnego Stanowiska Nr 5 Rady Miejskiej                       

w Drezdenku w sprawie zmiany zapisów Strategii Rozwoju Województwa Lubuskiego 

2030 w obszarze tzw. „małych ZIT-ów i RLKS”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta 

Turostowska, Tomasz Walczak. 

NIEOBECNI (2) 

Michał Czekajło, Dariusz Krysa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki stwierdził, że Rada Miejska 

jednogłośnie podjęła Stanowisko Nr 5 Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie zmiany 

zapisów Strategii Rozwoju Województwa Lubuskiego 2030 w obszarze tzw. „małych 

ZIT-ów i RLKS” – Stanowisko stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Drezdenku do prowadzenia postępowania w sprawach 

przyznawania świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym – druk 

nr 182/20. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że dotychczas sprawą przyznawania 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym zajmuje się Referat Oświaty, 

a wcześniej Miejsko-Gminny Zespół Oświaty. Powodowało to sytuacje, że osoby 

ubiegające się o świadczenie krążyły między naszymi instytucjami, prosząc o 

wystawienie zaświadczeń. Ośrodek Pomocy Społecznej w ramach swoich mocy 

może ten temat załatwiać. Uprości to procedurę rodzicom, którzy będą mogli 

załatwiać wszystkie świadczenia w jednym miejscu. 

Radca prawny M. Pieróg zaproponował dokonanie zmiany w podstawie prawej 

omawianego projektu. W czasie od złożenia projektu do dzisiejszych obrad weszła w 

życie nowelizacja ustawy o systemie oświaty i w podstawie prawnej należałoby ująć  

zamiast dziennika ustaw z 2019 roku pozycja 1421, dziennik ustaw z roku 2020 

pozycja 1327. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Drezdenku do prowadzenia postępowania w sprawach przyznawania świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym – druk nr 182/20 wraz z poprawką 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta 

Turostowska, Tomasz Walczak. 

NIEOBECNI (2) 

Michał Czekajło, Dariusz Krysa 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXXIII/175/2020 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 3 sierpnia 2020 roku w sprawie 

upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Drezdenku                             

do prowadzenia postępowania w sprawach przyznawania świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym -  (uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko                       

na 2020 rok – druk nr 183/20. 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz wniosła do projektu uchwały poprawkę polegającą                
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na wprowadzeniu do Załącznika Nr 2 dział 852 rozdział 85203 paragraf 6060 – 

Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych. Chodzi o zakup  mikrobusu 

dla Środowiskowego Domu Samopomocy za kwotę 67.317,00 zł, która zostanie 

pokryta wolnymi środkami. Przy takiej zmianie  należy także zmienić Załącznik Nr 3.  

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poinformowała, że budżet po stronie dochodów 

zwiększono o kwotę 1.519.561,47 zł, a przychody po zmianach wyniosą 

4.982.843,40zł. Dochody bieżące zwiększają się o kwotę 91.964,60zł i na tą kwotę 

składają się min.: 

 - pisma Ministra Finansów N rST5.4751.4.2020.2gr z dnia 09 lipca 2020r. w związku 

z przyznaniem środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej                                    

z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne 

niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych                         

w publicznych szkołach podstawowych w kwocie 75.000,00zł, 

- wpłata na dochody środków finansowych z niewykorzystanych w terminie 

wydatków, które stanowiły środki niewygasające z upływem poprzedniego roku 

budżetowego w ramach wydatków bieżących w kwocie 21.467,60 zł, w tym:-

opracowanie zmiany stałej organizacji ulicy Chrobrego i Szkolnej w Drezdenku                      

w kwocie 12.300,00 zł, środki dotyczące umowy związanej z „Uchwałą krajobrazową” 

w kwocie 9.167,60zł a po stronie wydatków majątkowych kwota 1.427.596,87 zł                      

i dotyczy zadania „Przebudowa drogi nr 100633F – Al. Piastów w Drezdenku”. 

Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę 2.143.530,87zł. Wydatki 

bieżące w kwocie 355.294,60 zł –środki rezerwy części oświatowej subwencji 

przeznaczona na wyposażenie w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji 

podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w publicznych szkołach 

podstawowych, w kwocie 75.000,00 zł, koszty opracowania zmiany stałej organizacji 

ulicy Chrobrego i Szkolnej w Drezdenku w kwocie 12.300,00 zł, - koszty bieżącej 

działalności i utrzymania Żłobka Gminnego w Drezdenku w kwocie 263.330,00 zł. 
Gmina zobowiązana jest zabezpieczyć wkład własny w okresie 24m-cy finansowania 

w kwocie 376.866,00 zł, co umożliwi podpisanie umowy na dofinansowanie                        

ze środków Budżetu UE, realizowanego w ramach projektu Regionalnego Programu 

Operacyjnego Lubuskie 2020 w części współfinansowanej z E F S w ramach Oś6. 

Regionalny Rynek Pracy, działanie 6.4. Powrót na rynek pracy osób sprawujących 

opiekę nad dziećmi w wieku do lat 3. Powyższe zadanie zostało ujęte                                   

w przedsięwzięciach w Wieloletniej Prognozie Finansowej w zakresie wkładu 

własnego Gminy w kwocie 376.865,97zł i przedstawia się następująco: rok 2020                  

w kwocie 109.830,00zł, rok 2021 w kwocie188.280,00zł, rok 2022 w kwocie 

78.755,97 zł. Przyjęcie tych środków własnych pozwoli na podpisanie umowy                        

na dofinansowanie w/w zadania. Po podpisaniu umowy koszty zostaną 

wprowadzone do WPF i będą kształtowały się następująco: rok 2020 – łącznie                      

w kwocie 790.209,07zł, w tym:-wkład własny Gminy w kwocie 109.830,00zł – dotacja 

w kwocie 680.379,07 zł, rok 2021– łącznie w kwocie 1.168.549,42 zł, w tym:- wkład 

własny Gminy w kwocie188.280,00 zł – dotacja w kwocie 980.269,42 zł, rok 2022–

łącznie w kwocie 553.681,30 zł, w tym: - wkład własny Gminy w kwocie 78.755,97zł –

dotacja w kwocie 474.925,33 zł. Reasumując, źródła pokrycia w/w zadania stanowią: 
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wkład własny Gminy w kwocie: 376.865,97zł (15%) b) dotacja w kwocie: 

2.135.573,82zł (85%). Ponadto koszty bieżącego utrzymania dróg w kwocie 

4.664,60zł. W całości jednak zwiększenie w budżecie na bieżące utrzymanie dróg 

wynosi 125.000,00 zł.  

Na wydatki majątkowe przeznaczono kwoty: 

- Przebudowa drogi nr 100633F – Al. Piastów w Drezdenku w kwocie 

1.427.596,87zł, 

- Przebudowa drogi w m. Lipno w kwocie 35.000,00 zł, 

- Przebudowa chodnika w obrębie ul. Sienkiewicza w m. Drezdenko w kwocie 

5.000,00 zł,  

- Budowa Sali wiejskiej w m. Marzenin w kwocie 48.000,00 zł, 

- Budowa sieci wodociągowej w m. Drezdenko obręb Radowo w kwocie 

8.000,00 zł, 

- Przebudowa i  rozbudowa kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. Żeromskiego 

oraz Poniatowskiego w Drezdenku w kwocie 35.000,00 zł, 

- Utworzenie Klubu „Senior+” w Trzebiczu w kwocie 54.500,00 zł, 

- Modernizacja stadionu miejskiego w miejscowości Drezdenko w kwocie 

107.822,40zł, 

- Wprowadzenie zadania inwestycyjnego związane jest z przygotowaniem 

dokumentacji projektowej na – zakup mikrobusu do przewozu osób w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III”–projekt pn. „Likwidacja 

barier transportowych poprzez zakup samochodu 9 –osobowego (8+1), 

dostosowanego do przewozu osób z niepełnosprawnościami w tym na 

wózkach inwalidzkich na potrzeby Środowiskowego Domu Samopomocy                     

w Drezdenku” w kwocie 67.317,00 zł. Całkowita wartość w/w zadania wynosi 

157.317,00 zł. Gmina zobowiązana jest do zabezpieczenia wkładu własnego 

w kwocie 67.317,00 zł, dofinansowanie wynosi 90.000,00 zł. Wprowadzenie 

do budżetu wkładu własnego do w/w zadania pozwoli na podpisanie umowy 

na dofinansowanie powyższego zakupu. 

Te zadania zastaną pokryte środkami z deficytu budżetowego. Natomiast deficyt                

w wysokości 623.969,40 zł zostanie sfinansowany wolnymi środkami jako nadwyżka 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym jednostki samorządu terytorialnego 

wynikających z rozliczeń z lat ubiegłych z przeznaczeniem na wydatki bieżące                 

i majątkowe.  

W ramach przeniesień budżetu, kwotę 89.349,60 zł przeznaczono na następujące 

zadania: 

- pozostałe koszty związane z realizacją zadania pn. „Modernizacja stadionu 

miejskiego w miejscowości Drezdenko” w kwocie 12.177,60 zł - całkowita 

wartość tego zadania to 120.000,00 zł, 

- Utworzenie terenu rekreacyjnego w miejscowości Zielątkowo w kwocie 

57.000,00zł, 

- Przebudowa ulicy Okrężnej, Mickiewicza i Szkolnej w ramach realizacji 

projektu „Bezpieczny pieszy na przejściach w Gminie Drezdenko” w kwocie 

20.172,00 zł – całkowita wartość w/w zadania wynosi 100.857,00 zł. 
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Środki finansowe  w kwocie 20.172,00 zł zostały w części zabezpieczone                       

w budżecie na 2020 rok w par.4300 (zakup usług pozostałych). Zgodnie z zasadami 

wydatków zadanie powinno być kosztem inwestycyjnym i znajdować się na par.6050 

(wydatki inwestycyjne). Wobec powyższego zasadne jest przeniesienie w/w środków. 

Wydatki bieżące w kwocie 141.335,40 zł – koszty bieżącego utrzymania dróg                        

w kwocie 120.335,40 zł. W całości zwiększono w/w zadanie o kwotę 125.000,00 zł, 

która została pokryta z przeniesień oraz ze środków niewygasających – koszty 

wykonania dokumentacji w sprawie określenia obszaru aglomeracji w kwocie 

21.000,00 zł. W budżecie  dokonano zmiany klasyfikacji budżetowej w ramach 

zadania pn. „Budowa sieci wodociągowej w ul. Makowej w Drezdenku i w ramach 

zadania pn. „Rozbudowa sieci wodociągowej w ul. Towarowej w Drezdenku. 

Jeżeli chodzi o środki z funduszu sołeckiego dokonano przeniesień w ramach 

wydatków bieżących i majątkowych w kwocie 17.993,00zł z przeznaczeniem na: 

- FS Trzebicz dokonano przeniesienia środków z zadania pn. „Organizacja 

imprez kulturalno - sportowych” na zadanie pn. „Infrastruktura rekreacyjna 

sołectwa” w kwocie 4.800,00 zł, 

- FS Trzebicz dokonano przeniesienia środków z zadania pn. „Organizacja 

imprez kulturalno-sportowych” na zadanie pn. „Poprawa wizerunku i estetyki 

wsi” w kwocie 1.000,00 zł, 

- FS Osów dokonano przeniesienia środków z zadania pn. „Organizacja imprez 

kulturalno-sportowych” na zadanie pn. „Kształtowanie wizerunku i estetyki wsi” 

w kwocie 7.193,00 zł, 

- FS Klesno dokonano przeniesienia środków z zadania pn. „Infrastruktura 

rekreacyjna i kulturalna sołectwa” na zadanie pn. „Infrastruktura rekreacyjna 

sołectwa” w kwocie 3.000,00 zł, 

- FS Przeborowo dokonano zmiany klasyfikacji budżetowej w zadaniu                           

pn. „Infrastruktura komunalna sołectwa” w kwocie 5.000,00 zł. 

Radny Damian Matela-Libera zapytał, co wchodzi w skład modernizacji stadionu 

miejskiego w Drezdenku. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że środki w wysokości 120 tys. zł mają być 

przeznaczone na opracowanie kompleksowej dokumentacji obejmującej płytę boiska, 

szatnie, miejsce, gdzie obecnie jest boisko asfaltowe, trybuny. Generalnie ma 

powstać kompleksowy projekt budowlany modernizacji stadionu. 

Radny D. Matela-Libera zapytał, czy projekt obejmie powstanie kortów tenisowych                   

i ile będzie boisk. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że obecnie nie wiemy, ile będzie boisk, 

ponieważ to będzie zadaniem osób przygotowujących projekt. Jeżeli radni 

przegłosują przyjęcie tych środków w dzisiejszej uchwale, proponuję zaprosić na 

spotkanie przedstawicieli środowisk sportowych, aby wypracować wizję stadionu. 

Będzie można zapisać tą wizję w wytycznych dla projektanta. Projektant, jako 

ekspert w swojej dziedzinie, będzie mógł wygłosić swoje propozycje, być może, 

zaproponować lepsze rozwiązania. 

Radny D. Matela-Libera stwierdził, że jest to dobre rozwiązanie. Zapytał, czy 

projektant zostanie wyłoniony do końca tego roku i czy dokumentacja będzie 
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wykonana do końca roku. Jeśli nie, to kiedy możemy spodziewać się jej wykonania.  

Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że zaraz po sezonie urlopowym, na początku 

września będzie można przeprowadzić konsultacje ze środowiskami sportowymi. 

Następnie wyłonimy projektanta i nawet, jeżeli uczynimy to w październiku, nie 

będziemy w stanie wykonać projektu do końca bieżącego roku. Będzie to bardziej 

połowa przyszłego roku. Nie jest to proste opracowanie, ma być dość obszerne, jeśli 

chodzi o obszar. Poza tym pamiętajmy, że muszą być uzyskane wszelkie 

pozwolenia, chociażby konsultacje z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków                       

w kwestii budynków znajdujących się w tym obszarze.  

Radny D. Matela-Libera zapytał, jaki będzie czasookres realizacji tej modernizacji 

stadionu. Czy przejdziemy do robót natychmiast po stworzeniu dokumentacji. 

Burmistrz K. Piotrowska stwierdziła, że jest tu bardzo dużo niewiadomych. 

Zależałoby jej na tym, aby realizować tą modernizację z udziałem środków 

zewnętrznych, czy to z Unii Europejskiej, czy z innych programów rządowych, 

ponieważ bez takiego wsparcia ciężko będzie gminie zrealizować takie 

przedsięwzięcie. Będzie to z pewnością inwestycja wielomilionowa. Jeżeli chodzi                  

o projekt zależy jej na tym, aby projektant uwzględnił możliwość wykonywania tego 

remontu w etapach, tak, żeby poszczególne boiska, poszczególne korty oraz 

pozostałe elementy były niezależnymi zadaniami, które będzie można wykonywać 

systematycznie. Budżet musi być bilansowany każdego roku i od rady będzie 

zależało, jakie środki będą każdego roku przeznaczane na ten cel.  

Radny D. Matela-Libera dopytał, czy po stworzeniu dokumentacji możemy liczyć                    

na pierwszy etap poprawy infrastruktury stadionu. 

Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że tak. Jest to bardzo ważne zadanie, gdyż 

otwarcie stadionu na wszystkie dyscypliny sportowe było jedną z obietnic 

wyborczych. Nie wyobraża sobie, aby nie dotrzymać słowa. Ma nadzieję, że wraz z 

radnymi, ze swoim klubem dotrzyma swojej obietnicy. Dynamika postępu prac nad 

modernizacją stadionu będzie uzależniona od pozyskiwania środków zewnętrznych 

na ten cel. 

Radny A. Kołwzan zapytał, czy boisko boczne będzie wyłączone z tego projektu. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że niedawno był przegłosowany plan 

miejscowy na ten teren i siłą rzeczy ten obszar nie może być objęty projektem. 

Radny D. Matela-Libera zapytał, kiedy nastąpi remont dachu, o którym mówi                         

od dwóch lat. Ma nadzieję, że mieszkańcy zapamiętają postępowanie radnych przy 

najbliższych wyborach. Dzisiaj, po ulewie, szatnie są całkowicie zalane, wyłączono 

elektrykę ze względu na niebezpieczeństwo. Nie może dochodzić do takich sytuacji, 

że zawodnicy, dzieci przebierają się w deszczu. 

Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że zna stan szatni na stadionie. Uważa,                           

że mieszkańcy zrozumieją jej tok postępowania. W drugim kwartale przechodziliśmy 

dość spory kryzys związany z pandemią COVID-19. Do wszystkich kierowników 

jednostek gminy została skierowana prośba o oszczędne zarządzanie finansami, 

ponieważ nie mogliśmy przewidzieć jaka będzie sytuacja i wpływy do budżetu.                        

W kwietniu wręcz mieliśmy krach i razem z p. Skarbnik stwierdziliśmy ponad 840 tys. 

mniej wpływów z tytułu podatków. Była to bardzo duża kwota. W związku z tym 
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dyrektorzy jednostek, rozumiejąc tą trudną sytuację, faktycznie wstrzymali wszelkie 

inwestycje, które nie były nieodzowne do realizacji. Dotyczyło to nie tylko Hali 

Sportowo-Rehabilitacyjnej, ale również Centrum Promocji Kultury i praktycznie 

wszystkich jednostek. Obecnie powoli budżet się ustabilizował i możemy 

podsumować pierwsze półrocze oraz braki w budżecie. Otrzymaliśmy także 

informację, że zostało podpisane Zarządzenie o funduszu inwestycyjnym dla 

samorządów. Gmina Drezdenko może ubiegać się o środki w wysokości  

1.170.000,00 zł, celem rekompensaty ubytków spowodowanych pandemią COVID-

19. Na przełomie ostatnich miesięcy tych ubytków uzbierało się około miliona złotych. 

Czujemy się bezpieczni, mając dane o przysługującej nam rekompensacie.                          

W związku z tym zaczynamy odblokowywać pewne inwestycje. Zielone światło dostał 

dyrektor CPK i rozpoczęliśmy remont sali widowiskowej, dyrektor Muzeum 

rozpoczęła inwestycję zaplanowaną w budżecie, polegającą na zniwelowaniu 

uszczerbku w murze placówki. Oczekujemy na powrót z urlopu Dyrektora Hali 

Sportowo-Rehabilitacyjnej i będzie to kolejna jednostka, która odblokuje 

zaplanowane na ten rok inwestycje. Bardzo poprosiła radnego D. Matela-Libera                      

o ważenie słów. Musimy być odpowiedzialni za bezpieczeństwo finansowe gminy, 

ponieważ realizujemy strasznie dużo inwestycji. Są to inwestycje wielomilionowe, 

wieloletnie i obarczone tym większą odpowiedzialnością, bo realizowane również                  

ze środków zewnętrznych. Tylko te elementy zdecydowały, że inwestycje zostały 

opóźnione. Na pytanie, kiedy odbędzie się remont dachu szatni na stadionie, będzie 

można odpowiedzieć po powrocie dyrektora Hali Sportowo-Rehabilitacyjnej z urlopu. 

Z posiadanych wiadomości wie, że dyrektor ma przygotowany projekt tego remontu, 

jest po rozmowach z firmami, które mogą ten remont wykonać. Jeżeli nie było 

oficjalnego zapytania ofertowego, to zaraz po urlopie się pojawi i będzie wyłaniany 

wykonawca. 

Rady S. Dukaczewski podzielił zdanie Pani Burmistrz w temacie, że powinno się 

odbyć spotkanie osób z sektora sportowego w kwestii dokumentacji remontu 

stadionu. Zwrócił uwagę, że mała część dokumentacji jest już gotowa. W roku 2018 

została wykonana dokumentacja techniczna na remont szatni, ale obejmuje dosyć 

spory kompleks dotyczący min. zaplecza do przeprowadzania na terenie stadionu 

imprez. Warto ten dokument wykorzystać i nie powielać w chwili obecnej. Istniejący 

projekt w ciągu trzech lat straci swoją ważność. Stwierdził, że radny D. Matela-Libera 

z troską wyraził się o konieczności remontu dachu już w chwili obecnej. Rozumie,                 

że kierownicy jednostek podległych zastosowali się do konieczności ograniczenia 

wydatków, w związku z pandemią. Woda z dachu szatni leci nie od wczoraj, nie od 

tygodnia, tylko od dłuższego czasu. Nie ma się co dziwić, że radny, czy mieszkańcy 

dziwią się, że tak długo czekają na remont. Jeżeli widzimy w przestrzeni publicznej 

zdjęcia z remontu, który się dopiero rozpoczyna w Centrum Promocji Kultury,                   

a jest bardzo potrzeby, co do tego, nie ma wątpliwości, to jednak remont dachu 

szatni jest bardziej potrzebny w chwili obecnej. 

Burmistrz K. Piotrowska stwierdziła, że w całości  nie zgadza się z wypowiedzią 

radnego S. Dukaczewskiego. Jeżeli chodzi o dom kultury, to owszem, nikomu na 

głowę nie pada, ale był on wyłożony łatwopalną boazerią i nie można było tam 
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organizować imprez masowych. Jeśli chodzi o bezpieczeństwo, jest to równie ważne, 

jak padanie wody na głowę. Zgodziła się w jednej sprawie, ten remont dachu nie był 

potrzebny od wczoraj, od tygodnia, czy od miesiąca. Degradacja stadionu trwała 

latami. Już całą poprzednią kadencję ten obiekt nadawał się do remontu, a może 

jeszcze wcześniej. Są to wieloletnie zaniedbania i cieszy się, że teraz podejmujemy 

temat. Jeżeli chodzi o wykorzystanie istniejącego projektu, to rzeczywiście została 

opracowana koncepcja dotycząca szatni kontenerowych. Temat musi jednak wrócić 

do dyskusji, ponieważ stworzenie szatni kontenerowych odbierze miejsce                          

na stworzenie przestrzeni na inne aktywności. Z drugiej strony obawia się,                           

że wybudujemy szatnię kontenerową, a nie otrzymamy zgody Konserwatora 

Zabytków na rozbiórkę istniejącej szatni. Wówczas mielibyśmy taki dualizm, dwie 

szatnie na jednym obiekcie. Ten projekt będzie brany pod uwagę, bo wykonawcom 

projektu zostaną dostarczone wszelkie materiały, jakimi dysponuje gmina w tym 

temacie. Ale chociażby z tego względu, że rozmawialiśmy już z konserwatorem 

zabytków i wiemy, że nie wyraża zgody na wyburzenie budynku szatni, czy celowe 

będzie stawianie tych szatni kontenerowych i utrzymywanie dwóch obiektów o tej 

samej funkcji. W temacie remontu stadionu jeszcze dużo dyskusji przed nami.  

Radna K. Kozicka podziękowała za bardzo szybką reakcję, na złożoną pod koniec 

czerwca interpelację dotyczącą dokończenia drogi w Lipnie i wyasygnowanie kwoty 

35 tys. zł w dzisiejszej uchwale. 

Radny D. Paluszkiewicz zapytał, jaka jest całkowita kwota budowy terenu 

rekreacyjnego w m. Zielątkowo. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że całkowita kwota wynosi 185 tys. zł                     

w zaokrągleniu, w tym 80 tys. dofinansowania. 

Radna E. Turostowska wyraziła zadowolenie, że po stronie wydatków w projekcie 

uchwały znalazła się pozycja rozbudowy i przebudowy kanalizacji sanitarnej                     

w rejonie ulicy Żeromskiego i Poniatowskiego w wysokości 35 tys. zł. Te środki 

przeznaczone są na dokumentację projektową. Zapytała, jaki jest przewidziany 

całkowity koszt tego zadania.  

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że po to robimy projekt, aby dowidzieć się, 

jaki będzie całkowity koszt inwestycji. 

Radny S. Dukaczewski poruszył temat przebudowy alei Piastów. Termin zostanie 

przedłużony do 16 grudnia br. Przekazał sugestię od mieszkańców, którzy doskonale 

rozumieją utrudnienia związane z wykonywanymi pracami. Problem związany jest                  

z wywożeniem odpadów. Mieszkańcy, których domostwa są całkowicie wyłączone                  

z ruchu, dostarczają worki z odpadami segregowanymi w miejsca, gdzie może 

dojechać samochód. W tych samych miejscach zostają składowane także worki, 

nazwijmy to „świeże”. Znaczna grupa mieszkańców nie ma jak segregować odpadów 

i sama musi je wywozić do PSZOK. Proszą jedynie o to, aby pracownicy                        

PGKiM Sp z o.o. weszli na ten teren i pozabierali te worki. Nie wszyscy mieszkańcy 

mają na tyle siły, aby dostarczyć kubły z odpadami zmieszanymi do granicy swojej 

posesji. Tutaj również poprosił, aby pracownicy PGKiM Sp. z o.o. w dniu odbierania 

odpadów pomogli mieszkańcom. Przez te prawie 5 miesięcy trwania inwestycji 

powinniśmy mieszkańcom w jak największej mierze pomóc.  
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Burmistrz K. Piotrowska stwierdziła, że nie otrzymała zgłoszenia o tym problemie.  

Kierownik Referatu Realizacji Inwestycji i Zamówień Publicznych D. Skrzypczak 

dodał, że za dwa tygodnie zostanie otwarta droga na kolejnym odcinku. Pozostanie 

odcinek od świateł już do końca drogi. Problem będzie trwał dużo krócej. Po tych 

dwóch tygodniach łatwiej będzie mieszkańcom transportować odpady. 

Burmistrz K. Piotrowska podsumowała zmiany do projektu uchwały. Jeżeli chodzi            

o 35 tys. zł na przebudowę drogi w miejscowości Lipno, chodzi o utwardzenie 

poboczy płytami betonowymi, co zapobiegnie degradacji pobocza, obrywaniu się 

asfaltu. Kolejne zadanie inwestycyjne to przebudowa chodnika na ul. Sienkiewicza                

w Drezdenku. Mówimy o 5 tys. zł na przebudowę tego małego chodniczka, którym od 

restauracji „We Młynie” schodzi się w kierunku rzeki. Ten chodnik znajduje się na 

terenie Wód Polskich, ale chcemy go naprawić. Musimy zawrzeć porozumienie, aby 

móc to zrobić. Jeżeli chodzi o bieżące remonty dróg, planowany jest taki większy 

remont asfaltu w Trzebiczu Nowym. Droga jest w złym stanie, są oberwane pobocza. 

Z alei Piastów mamy sporo materiałów i być może wykorzystamy własny materiał, 

aby droga nie ulegała dalszej degradacji. Na budowę sali wiejskiej w m. Marzenin 

przeznaczamy 48 tys. zł i przeznaczymy je na dojazd i parking przed salą. 

Okrawężnikujemy ten teren i utwardzimy, ponieważ posiadamy własny materiał. 

Zawarliśmy z sołtysem Marzenina dżentelmeńską umowę, że z funduszu sołeckiego 

wieś zamontuje na tym terenie kostkę polbrukową. W zmianach do budżetu ujęto 

kwotę 8 tys. zł na budowę sieci wodociągowej w m. Drezdenko. W naszej gminie 

odbywa się dużo inwestycji wodnych. Chcemy sporządzić projekt i zaplanować 

wykonanie na rok przyszły sieci wodociągowej na Radowie. Chodzi o działki, które 

objęte są planem zagospodarowania przestrzennego, są już podzielone, rozpoczęto 

działania inwestycyjne, budowlane i tam woda musi być doprowadzona. Wyraziła 

zadowolenie, że gmina asygnuje środki, które pozwolą naprawić problem, jaki ciągnie 

się od paru lat, a dotyczy osób zamieszkałych w rejonie ulic Żeromskiego                               

i Poniatowskiego, którym wybijają fekalia, zalewane są piwnice. Ten problem należy 

rozwiązać. Podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do tego, że budżet gminy 

wzrośnie w tym roku o środki pozabudżetowe w wysokości 2 mln 500 tys. zł, 

oczywiście oprócz środków na remont ulicy Pierwszej Brygady. Udało się pozyskać 

dofinansowanie na funkcjonowanie nowego żłobka, który mamy zamiar otworzyć                   

1 września br., w kwocie 2 mln 100 tys. zł. Ta kwota wystarczy na 24 miesiące 

utrzymania instytucji. Tak więc utrzymanie żłobka w 80% mamy sfinansowane ze 

środków Unii Europejskiej w ramach  Regionalnego Programu Operacyjnego 

Lubuskie 2020, oś priorytetowa 6 – Regionalny Rynek Pracy, działanie 6.4 - Powrót 

na rynek pracy osób sprawujących opiekę na dziećmi w wieku do lat 3. Ma nadzieję, 

że wszelkie obawy, czy będziemy w stanie utrzymać tą placówkę znikną. Na terenie 

gminy powstanie druga placówka Senior+. Udało nam się pozyskać 150 tys. 

dofinansowania na adaptację części obiektu biblioteki w m. Trzebicz. Na „bezpieczne 

przejścia” udało się nam pozyskać z programu Ministerstwa Spraw Wewnętrznych                  

i Administracji z programu „Razem bezpieczniej” kwotę 80 tys. zł, którą 

przeznaczymy na budowę wyniesionych przejść na ulicach Okrężnej, Szkolnej oraz 

bezpiecznego skrzyżowania przy drodze prowadzącej do żłobka. Kolejne 
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dofinansowanie, to pozyskana z PFRON kwota 90 tys. zł na zakup autobusu dla 

Środowiskowego Domy Samopomocy. Te cztery projekty, to kwota środków 

pozabudżetowych 2.420.000,00 zł przy wkładzie własnym gminy 511 tys. zł.                        

Jest to duży sukces i dobrze, że w tych trudnych czasach takie programy są 

realizowane. Pozyskanie tych funduszy łączy się z dużym wysiłkiem pracowników 

Urzędu Miejskiego, ponieważ wiele z inwestycji musi się zakończyć do końca 

bieżącego roku. Miłą informacją jest pozyskanie kwoty 75 tys. zł z rezerwy 

oświatowej ogólnej dla Szkoły Podstawowej Nr 1 w Drezdenku na dostosowanie 

gabinetów do wykładania przedmiotów, które wcześniej były realizowane                             

w gimnazjach. Jeżeli chodzi o oszczędności, to nie realizowaliśmy do tej pory wielu 

imprez kulturalnych. Powoli zaczynamy już coś organizować, ale cały czas trzeba 

pamiętać, że panuje pandemia COVID-19. Bardzo często są do mnie kierowane 

pytania, jeśli pojawiają się w mediach informacje o osobach zakażonych na terenie 

naszego powiatu. Ludzie pytają kto jest zakażony, w którym domu. Jako burmistrz 

nie posiada takich informacji. Otrzymuje wyłącznie te dana, które są podawane                     

do publicznej wiadomości, publikowane na stronach Lubuskiego Urzędu 

Wojewódzkiego i Inspekcji Sanitarnej. Nie jesteśmy jeszcze przygotowani na takie 

sytuacje, osoby objęte kwarantanną są często narażone na jakieś „przytyki” 

sąsiadów czy nieprzychylne komentarze.           

Radny D. Matela-Libera zapytał, kiedy rozpocznie się kolejny etap renowacji pomnika 

T. Kościuszki. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że już w obecnym projekcie chcieliśmy 

zaplanować kwotę na sporządzenie dokumentacji przebudowy całego skweru, na 

którym znajduje się pomnik. Jednak stwierdziliśmy, że te 35 tys. zł w pierwszej 

kolejności musimy przeznaczyć na opracowanie projektu kanalizacji, o której 

wcześniej wspominałam. Ten skwer, jak najbardziej mamy na uwadze i być może 

jeszcze w tym roku przystąpimy do sporządzania projektu. Nie będzie to od razu 

wykonawstwo, gdyż najpierw trzeba sporządzić kompleksową dokumentację.  

Radny A. Kołwzan zapytał, czy przy sporządzaniu dokumentacji na remont tego 

kawałka chodnika przy ul. Sienkiewicza jest przewidziane jego odsunięcie od koryta 

rzeki. Jest tam bardzo niebezpiecznie i można przy okazji zaprojektować 

umieszczenie barierki wzdłuż rzeki 

Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że uznano, że jest to miejsce niebezpieczne                       

i  projektant na pewno zabezpieczy to  miejsce, tym bardziej, że zaraz znajduje się 

skarpa do rzeki. 

Radny D. Matela-Libera nawiązał do ostatniej sesji Rady i pytania, radnego                          

S. Dukaczewskiego, kto zablokował możliwość komentowania przebiegu sesji na 

serwisie youtub. Jest po rozmowie z Rzecznikiem Praw Obywatelskich i jego 

zdaniem został przeprowadzony atak hakerski na konto Urzędu na serwisie youtub. 

Nieznany sprawca zablokował mieszkańcom możliwość komentowania obrad sesji. 

Pytanie, czy Urząd powinien zawiadomić o podejrzeniu popełnienia przestępstwa 

przeciwko ochronie informacji.  

Radca prawny M. Pieróg zaproponował rozmowę w tym temacie, po obradach sesji. 

Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2020 

rok – druk nr 183/20 wraz z poprawką (projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta 

Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Czekajło, Dariusz Krysa 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXXIII/176/2020 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 3 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2020 rok (uchwała stanowi załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2020-2025 – druk 184/20. 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz poinformowała, że w związku z wprowadzeniem 

zadania do uchwały zmieniającej budżet, musimy w projekcie dodać to zadanie                     

w załączniku nr 1 i 2. Wszystkie zmiany dokonane w zmianach do budżetu zostały 

wprowadzone do omawianego projektu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2020-2025 wraz z poprawką – druk 184/20 (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta 

Turostowska, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Czekajło, Dariusz Krysa 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXXIII/177/2020 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 3 sierpnia 2020 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2020-2025 (uchwała 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
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Ad.7 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie 

i roboty budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków, 

położonym na terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym wyłącznej własności 

Gminy – druk nr 186/20. 

Kierownik Referatu Nieruchomości Gospodarki Przestrzennej Z. Śpiewak wyjaśnił,                

że projekt dotyczy udzielenia dotacji celowej na podstawie Uchwały Rady Miejskiej                

z roku 2014. W nieruchomości znajdują się jeszcze 4 lokale należące do gminy. 

Dotacja wynosi 70 tys. zł i jest przeznaczona na remont budynku usytuowanego przy 

ul. Kościuszki 6. Objęłaby remont elewacji od strony ul. Kościuszki i ul. Bocznej oraz 

wymianę dachu od ul. Kościuszki. Całość prac wyceniono na kwotę 141.996,37 zł. 

Środki są zabezpieczone w budżecie. 

Radny D. Paluszkiewicz zapytał, dlaczego przy tak kompleksowym remoncie, 

zaplanowano wymianę tylko części dachu. 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Przestrzennej Z. Śpiewak wyjaśnił, 

że pozostała część dachu już została wymieniona. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie i roboty 

budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków, położonym na 

terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym wyłącznej własności Gminy – druk                      

nr 186/20 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, 

Sylwia Słomińska, Mariusz Suchecki, Elżbieta Turostowska, Tomasz Walczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

NIEOBECNI (2) 

Michał Czekajło, Dariusz Krysa 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr XXXIII/178/2020 

Rady Miejskiej w Drezdenku z dnia 3 sierpnia 2020 roku w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy budynku 

wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków, położonym na terenie miasta 

Drezdenko, niestanowiącym wyłącznej własności Gminy uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska opuściła salę obrad. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności burmistrza za okres ostatnich trzech miesięcy. 

Radna K. Kozicka opuściła salę obrad. 
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Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wróciła do sprawy pandemii COVID-19. 

Bierzemy udział w wielu naradach dotyczących bezpieczeństwa publicznego. Przy 

pomocy straży pożarnej, w porozumieniu z Ośrodkiem Pomocy Społecznej 

dostarczamy osobom potrzebującym żywność. Były przygotowane dwa miejsca 

zbiorowej kwarantanny: w klubie Seniora w Drezdenku oraz w OSP Trzebicz.                      

Od miesiąca znajduje się tylko w Trzebiczu, ponieważ Klub Seniora wznowił swoją 

działalność. Na szczęście nie ma potrzeby wykorzystywać tego miejsca. W ostatnim 

czasie kontaktowała się z Dyrektorem Zakładu Linii Kolejowych w Zielonej Górze w 

sprawie koszmarnego płotu betonowego między nastawnią a  przejazdem 

kolejowym, na wjeździe do Drezdenka od strony Klesna i otrzymała zapewnienie,                

że jeszcze  w tym roku zostanie on wymieniony na nowy, elegancki i przede 

wszystkim bezpieczny. Prowadzone są rozmowy z p. Moniką Antczak – kierownikiem 

Rejonu Dróg w Kłodawie oraz dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich o możliwości 

przejęcia na własność Gminy Drezdenko drogi wojewódzkiej Drawiny – Przeborowo. 

Negocjowane są warunki przejęcia tej drogi. Nie wyobrażam sobie przejąć jej w takim 

stanie, jakim obecnie się  znajduje. Drogi Wojewódzkie są skłonne przekazać                     

ją naszej gminie, bo widzą bezsens jej posiadania. Z kolei dla Gminy Drezdenko jest 

to bardzo ważna droga. ZDW deklaruje chęć jej naprawy, przed przekazaniem 

gminie. My chcielibyśmy, aby przed przekazaniem drogi na tym 4-kilometrowym 

odcinku od drogi do Krzyża Wlkp. do Drawin została położona nakładka asfaltowa, 

wyrównane pobocza, wysypane tłuczniem i uwałowane. Szacujemy wraz                    

z dyrektorem ZDW, że remont może kosztować ok. 1 mln zł. Złożono akces do 

Programu Nawadniania Boisk Piłkarskich realizowanego w ramach PROW-u                      

w Urzędzie Marszałkowskim.  Możemy pozyskać środki w wysokości 30 tys. zł. 

Mamy kilka obiektów sportowych, które nie mają systemu nawadniającego. 

Zastanawialiśmy się, które boisko ma największą szansę otrzymać dotację                             

i wytypowaliśmy boisko klubu „Radowiak”. Ma nadzieję, że nasz wniosek zostanie 

załatwiony pozytywnie. Odbyło się także spotkanie ze Starostą Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego w sprawie remontu drogi w Rąpinie. Starosta złoży projekt remontu 

większego odcinka tej drogi pomiędzy zjazdem w kierunku centrum wioski                             

a kościołem i szkołą. Projekt będzie obejmował remont samej drogi a także 

powstanie chodnika, w miejscach, gdzie jest to możliwe. Zadanie zostanie złożone 

do Funduszu  Dróg Samorządowych i jeżeli w przyszłym roku będzie realizacja, ma 

nadzieję, że uda się dojść do porozumienia, aby w części 50-ciu procent wkładu 

własnego starostwa, gmina partycypowała i wsparła samorząd powiatowy w realizacji 

tej inwestycji. Odbyło się także spotkanie z Wicekomendantem Powiatowym Policji w 

sprawie bezpieczeństwa w czasie wakacji. Przekazała słowa wdzięczności,                     

że w budżecie Gminy Drezdenko, po raz kolejny znalazły się środki na kąpieliska 

strzeżone, na ratowników na naszych plażach, ponieważ te działania zdecydowanie 

eliminują bardzo dużo złych zachowań. Gmina będzie partycypować w zakupie auta 

terenowego dla naszego Komisariatu Policji, tak jak mieliśmy to zapisane w naszym 

budżecie. Prowadzone są prace dokumentacyjne w kwestii porozumienia 

terytorialnego, o którym mówiłam wcześniej. W ostatnim czasie rozpoczęły się 

inwestycje w stołówce Szkoły Podstawowej Nr 3 w Drezdenku, rozpoczęła się 
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budowa zadaszonego boiska przy Szkole Podstawowej w Niegosławiu, podpisano 

także umowę na realizację projektu z budżetu obywatelskiego, czyli boiska                 

w Karwinie. Zostały zakończone remonty dróg, czyli frezowanie dróg na terenie 

miasta. Co poniedziałek spotyka się z mieszkańcami w bardzo różnych sprawach, 

kilka spraw wymaga także wizytacji w terenie, co dotyczy gównie dróg. Przekazała,                       

że dzisiaj minął termin składania ofert w Zarządzie Dróg Wojewódzkich na remont 

chodnika przy ul. Kolejowej. Daje to nadzieję, że jeszcze w tym roku inwestycja 

zostanie wykonana. Zakończyła się już rekrutacja opiekunek i młodszych opiekunek 

do naszego żłobka. Będąc w komisji, uważa, że kadra jest bardzo zadawalająca, 

zarówno pod względem wykształcenia, jak i po prezentacji w rozmowach 

kwalifikacyjnych. Napawa to optymizmem, że będzie to młoda, prężna kadra. 

Przypomniała, że cały czas trwa nabór dzieci. Dokumenty można pozyskać z naszej 

strony Biuletynu Informacji Publicznej. Placówka jest bardzo dobrze przygotowana na 

przyjęcie dzieci. Skierowała pytanie do radnego S. Dukaczewskiego, czy zmierza 

sprostować swoją wypowiedź z ostatniej sesji Rady Miejskiej, gdzie błędnie 

poinformował mieszkańców i przedsiębiorców, że  można było w innych gminach 

załatwić na telefon umorzenia podatkowe, bez wizyty w urzędzie, bez jakiegokolwiek 

wniosku. Poprosiła o nie przekazywanie niesprawdzonych, błędnych informacji, 

szczególnie na posiedzeniach Rady Miejskiej. 

Radny A. Miron poprosił o wyjaśnienie mieszkańcom sprawy ronda Pileckiego                       

w Niegosławiu. Od jakiegoś czasu pewna grupa osób wprowadza w błąd 

mieszkańców, że ktoś coś zaniedbuje, ktoś nie wypełnia swoich obowiązków, ktoś 

jako radny nie potrafi załatwić pewnych tematów. Chciałby, żeby jeszcze raz bardzo 

dobitnie wybrzmiało, czy my, jako urząd, jako mieszkańcy możemy sami cokolwiek 

zrobić przy tym rondzie. Czy inicjatywy – pójdziemy, posprzątamy, mogą mieć 

miejsce. Czy można mówić tak o tej sprawie wiedząc, że ona będzie załatwiona, 

tylko potrzeba na to czasu.  

Burmistrz K. Piotrowska wyjaśniła, że rondo Pileckiego jest w fatalnym stanie przez 

rosnące tam zielsko. Od kilku miesięcy monitujemy w Zarządzie Dróg Wojewódzkich 

tą sprawę. Firma, opiekująca się odcinkami obwodnicy, ma również w swoim 

zakresie dbanie o ronda. Na prośbę tej firmy, ZDW dwukrotnie przekładał termin 

nasadzeń na tym rondzie. Niestety, ten drugi termin nie został dotrzymany. Firma 

wystąpiła trzeci raz o przedłużenie terminu, ale po naszych interwencjach, ZDW nie 

przedłużył tego terminu. Obecnie, zgodnie z umową proceduje sankcje wobec tej 

firmy. Rejon Dróg Wojewódzkich, który ma nadzór nad naszym terenem nie może 

tych prac wykonać, mimo, iż posiada sprzęt i ludzi. Wydaje się to może trochę 

absurdalne. Chodzi o to, aby nie dać firmie, która nie dotrzymała warunków umowy 

możliwości „wymiksowania się” od odpowiedzialności. Mogliby wtedy użyć 

argumentu, że ktoś wszedł na teren, coś uszkodził, coś się stało, że wszedł ktoś 

niepowołany   i my nie mogliśmy zrealizować umowy. Istnieją tu pewne kruczki 

prawne i zarówno my, jak i ZDW jest ostrożny w tym temacie. My monitujemy 

sytuację w Zarządzie Dróg Wojewódzkich, ale też rozumiemy, że zapisy umów 

respektuje się od strony prawnej. Gmina także posiada sprzęt i osoby, które mogłyby 

wykosić teren ronda. Nie możemy jednak w tym momencie naruszać zapisów tej 
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umowy, aby ZDW mógł zakończyć spór z wykonawcą. To nie jest tak, że tego nie 

widzimy, że to nas nie kłuje w oczy. Wręcz przeciwnie, nas to bulwersuje, denerwuje 

i najgorsza jest ta niemoc. Nie możemy nic zrobić. Poprosiła o jeszcze chwilę 

cierpliwości. 

Radny A. Kołwzan zapytał, kto będzie składał wniosek o środki na nawodnienie 

boiska, czy była prowadzona ze starostą rozmowa o dalszym ciągu remontu drogi 

Sowia Góra – Gościm, przekazał prośbę mieszkańców „Nowego Drezdenka” i okolic 

o zamontowanie ławek wzdłuż ulicy Niepodległości. Kiedyś się one tam znajdowały                

i były dużym ułatwieniem dla mieszkańców, idących do centrum miasta. 

Burmistrz K. Piotrowska odpowiedziała, że Gmina Drezdenko składała wniosek                    

do PROW o środki na nawodnienie boiska „Radowiaka” i zadeklarowała wkład 

własny. Prowadziła rozmowy o dalszy remont drogi odcinek Gościm – Lubiatów. 

Niestety otrzymała informację, że  w tym roku nie ma zabezpieczonych środków na 

to zadanie. Ten temat będziemy jak najbardziej pilotować. Zapewniła także, że gmina 

udzieli dotacji ze swoich środków, aby wspomóc Starostwo Powiatowe w realizacji tej 

inwestycji. Jeżeli chodzi o znikające ławeczki, nie posiada informacji, aby 

jakiekolwiek były demontowane.  

Radny A. Kołwzan zaznaczył, że było to ładnych parę lat temu, ale chciałby obecnie 

pomóc mieszkańcom. 

Burmistrz K. Piotrowska stwierdziła, że postawienie ławeczek zaopatrzonych                        

w śmietniki będzie można zrealizować w ramach posiadanych środków. Temat jak 

najbardziej zasadny. 

Radny Ł. Kołwzan dodał, że z 4-5 lat temu zniknęła ławeczka, która stała naprzeciw 

zakładu Victaulic, a naprzeciwko zakładu Gminnej Spółdzielni pozostała taka 

uszkodzona ławeczka. Zapytał odnośnie spotkania z mieszkańcami ul. Polnej. Jakie 

są wstępne ustalenia. Drugie pytanie dotyczy stworzenia zatoczki bądź progu 

zwalniającego na ul. Portowej.  

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że jeżeli chodzi o ul. Portową, to została 

zlecona analiza bezpieczeństwa, aby mieć pewność, jaką metodę spowalniania 

prędkości tam zastosować. Ma nadzieję zrealizować zaproponowane przez 

ekspertów rozwiązanie w przyszłorocznym budżecie. Jeżeli chodzi o problem wodny 

na ul. Polnej, zostały wykorytowane takie rowki, które mają skierować wodę do 

kanału odwadniającego. Myśli, że po dzisiejszych deszczach będziemy mieli 

informację, czy przeprowadzone prace dały rezultat. Ponadto przypomniała radnemu 

S. Dukaczewskiemu, że nie odpowiedział na zadane mu pytanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił 5-minutową przerwę. 

Przewodniczący rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił radnym zdjęcia zalanej 

szatni na stadionie miejskim, wykonane w dniu dzisiejszym przez radnego                  

D. Matela-Libera.  

Radny D. Matela-Libera wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym wykonał zdjęcia w szatni 

gości, gdyż tylko tam mógł wejść. Zalany jest sufit, podłogi, wyłączono elektrykę, 

która była wykonana przy remoncie. Z sufitu cały czas leje się woda. To nie jest 

pierwsze zalanie szatni. To, co się wydarza, to są wieloletnie zaniedbania. 



20 
 

Burmistrz K. Piotrowska stwierdziła, że po wcześniejszym zalaniu, radny zaprosił do 

Drezdenka telewizję. Zapytała radnego, kto go wpuścił na obiekt w dniu dzisiejszym.  

Radny D. Matela-Libera wyjaśnił, że brama była otwarta i posiada klucz do szatni, 

ponieważ prowadzi zajęcia z dziećmi. 

Burmistrz K. Piotrowska poinformowała, że otrzymała wiadomość od prezesa klubu 

Pana Wojcieszaka i twierdzi on, że szatnię użytkuje Lubuszanin i nie życzy sobie 

wchodzenia do niej osób postronnych. Zawodnicy mają tam swoje rzeczy, szatnia nie 

jest jeszcze posprzątana po ostatnim meczu. Stwierdziła, że powinniśmy szanować, 

jak podchodzi do tego klub. Cieszy się, że zarówno prezes, jak i cały klub rozumie 

naszą motywację postępowania, że nie ma tutaj złej woli i pewne rzeczy będą 

realizowane sukcesywnie. Ma nadzieję, że radny doceni kiedyś chęć działania a nie 

robienia wielkiego szumu.  

Radny D. Matela-Libera wyjaśnił, że on cały czas działa, od dwóch lat zgłasza 

problem i nic  nie jest robione. Jest ciekaw, czy Pani Burmistrz chciałaby w swoim 

domu przyjmować gości, gdyby woda lała im się na głowę.  

 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XXXIII sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną.  

 

 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 /-/ Mariusz Suchecki 

Sporządziła:          

M. Grzelak      


